
工业园区是19世纪末工业化国家作为一种规划、管理、促进工业开发的手段，以降

低基础设施成本、刺激地区经济发展为目的，虽然在短期内给地区带来各种综合效益，

却给人类的生存环境带来巨大且不可逆的威胁。

思颐中国公司管理团队利用公司近百年来在工业工程领域里的经验，深入分析宏观

及微观环境在未来对各种产业发展的影响，成功将人才、生产、产品、科技、金融、环

境、市场等因素有机整合为一个完整的生态圈，完美诠释并打造了拥有理想的营商环境

和完备的基础及生产生活设施的新一代工业园区 - 辽阳欧洲智能制造产业小镇。

小镇规划面积5平方公里，由思颐中国公司全力打造，将是首个实现5G全覆盖以及

循环经济（零污染，零排放），具有完善先进的硬件设施，包括智能城市综合管网、城

市智能照明指示系统、四通八达的立体交通系统、海绵生态系统的高品质宜居的产业小

镇。

思颐中国公司诚挚地邀请您参加此次“发现之旅”，进一步探讨未来产业小镇的发

展趋势以及如何为制造业企业创造新机遇。

发现之旅- 辽阳欧洲智能制造产业小镇开园仪式

活动管家: Tatjana Wessa

电话: +86 21 52370707, 手机: +86 138 1686 9473
Email: tatjana.wessa@se-china.cn

*排名不分先后

开幕活动：2019年12月12-13日 中国·辽阳

主办单位：辽阳市人民政府
承办单位：文圣区人民政府、河东新城管委会、辽阳市商务局、思颐中国公司
合作单位：



Industrial parks, as a means of planning, management and industrial development promotion 
had its origin in industrialized countries at the end of the 19th century, aiming to reduce 
infrastructure costs and stimulate regional economic development. Although they brought 
comprehensive regional benefits in the short-term, it came at a huge and irreversible 
detriment to the living environment of human beings.

S+E China seeks to optimize macro and micro environments to better serve the development 
of different industries in the future. Utilizing the company's decades-old industrial 
engineering experience, we plan on creating a completed ecosystem of integrated talents, 
production, products, technology, finance, environment and market factors as a whole –
establishing the new generation of industrial parks with a seamless business environment 
with completed production facilities and living accommodations.

S+E Liaoyang Industrial Park has a total planned area of around 5 km2. It was developed 
under the criteria of smart and effective transport and living arrangements by a German 
developer and operator, and will be first to have complete 5G coverage and a circular 
economy (meaning zero waste and zero emissions).

We sincerely invite you to participate in this “DISCOVER TOUR” to further explore the 
development trend of future industrial towns as well as discover new opportunities for 
manufacturing enterprises.

DISCOVER A NEW GENERATION OF INDUSTRIAL PARKS
Grand Opening of S+E Liaoyang Industrial Park

Event Coordinator: Tatjana Wessa

Phone: +86 21 52370707, Cell: +86 138 1686 9473
Email: tatjana.wessa@se-china.cn

OPENING：Thursday, December 12, 2019 to Friday, December 13

Host：Liaoyang Municipal Government
Organizer：Wensheng People's government,

Hedong New City Management Committee,
Liaoyang Commerce Bureau,  S+E CHINA, 

Partner：

*in no particular order



16:00-16:30 来宾签到

16:30-16:45 致欢迎辞

16:45-17:15   辽阳投资机遇

17:15-17:45 中国辽阳欧洲智能制造产业小镇介绍

17:45-18:15 入园企业签约仪式

18:15-20:00 庆祝晚宴&歌舞表演

2019 年12月12日会议及庆典

2019 年12月13日参观及体验

行程一（半天）辽阳市情考察

返回机场或火车站

行程二（全天）体验辽阳天然滑雪场或东北第一温泉

辽阳市情考察

返回机场或火车站

• 具体行程将在后续“参会指南”中详述
• 食宿及交通费用由主办单位承担

如果您有意向参加此次盛会，请于 2019年11月8日前将活动登记表完整

填写后，回复本邮件，便于我们为您预定航班及提供接送机服务。

若有任何疑问欢迎联系您的活动管家Tatjana Wessa

手机: +86 138 1686 9473，Email: tatjana.wessa@se-china.cn



If you are interested in attending, please kindly fill out the registration form 

by November 8, 2019 and reply to this email, so that we can help you 

book flights and provide pick-up service.

If you have any questions, please contact your event coordinator, Ms. 
Tatjana Wessa Mobile: +86 138 1686 9473, Email: tatjana.wessa@se-china.cn

REGISTRATION

PRELIMINARY AGENDA

16:00-16:30 Registration & Refreshing Drinks

16:30-16:45 Welcome Speech

16:45-17:15  Investment Opportunities in Liaoyang

17:15-17:45 Introduction of Liaoyang European Smart 

Manufacturing Industrial Park

17:45-18:15 Signing Ceremony

18:15-20:00 Gala Dinner & Artistic Performance 

12 December 2019 – Convention & Ceremony

13 December 2019 – Investigation

Schedule one： Liaoyang city investigation 

（Half Day） Back to airport or train station

Schedule two： Natural ski resort, Northeast hot spring tour

（Whole Day） Liaoyang city investigation 

Back to airport or train station

• Itinerary details will be provided in the “Attendee Guide“

• Accommodation and transportation costs will be covered by 

the organizer.



S+E Liaoyang Industrial Park, which is close to the BMW Tiexi plant 

and the Dadong plant, covers 5 square kilometers. Being certified 

with the DGNB Gold and LEED standards, the park aims to attract 

about 80 leading enterprises that have a strong technology 

background and are active in different industry segments all across 

the world. 

S+E辽阳工业园紧邻宝马铁西、大东
工厂，占地5平方公里，依据DGNB Gold和LEED
标准设计，以吸引全球近80家不同工业细分领
域高科技领军企业。


